
 
 

P R O T O K Ó Ł 
z  posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i  BudŜetu 

dnia 13 czerwca 2011r. 
 
 

 W zebraniu   udział  wzięli członkowie Komisji  wg załączonej  listy obecności. 
Ponadto w zebraniu  uczestniczyli:  Przewodnicząca  Rady Gminy p. Marta Grabińska ,  
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski,  Wójt Gminy p. Ireneusz 
Demianiuk,  Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk. 
 
Przewodniczący Komisji  BudŜetowej p. Tomasz Weremczuk powitał wszystkich zebranych  
przedstawił proponowany porządek obrad, który został  zaakceptowany. 
 
1/ Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na najbliŜszą sesję Rady Gminy. 
2/ Propozycje zmiany budŜetu gminy na 2011 rok. 
3/ Sprawozdanie  z  wykonania  budŜetu gminy  za 2010 rok. 
 
Wójt Gminy – jak juŜ  mówiłem  wcześniej zgłaszają  się  chętni do otwarcia biogazowi ale 
decyzję   o jej otwarciu uzaleŜniają  od   zwolnienia z podatku od nieruchomości do chwili 
rozpoczęcia działalności, dlatego teŜ przygotowaliśmy  projekt uchwały w tej sprawie. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła  treść projektu uchwały w sprawie programu pomocy de 
minimis udzielanej przedsiębiorcom na terenie Gminy Komarówka Podl. 
 
Uwagi Komisji : 
1/ zawrzeć punkt  by w celu uzyskania ulgi  działalność nie była przepisywana na inną osobę, 
2/ oraz warunek  zatrudnienia w zakładzie osób z terenu  naszej gminy. 
 
Pani Krystyna Nowak wyjaśniła zasady powstania obowiązku podatkowego zgodnie z ustawą 
o podatkach i opłatach lokalnych. 
 
Komisja po wniesieniu uwag pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie programu 
pomocy de minimis udzielanej przedsiębiorcom na terenie Gminy Komarówka Podl. 
- głosowano  5 za. 
 
Skarbnik Gminy -  w budŜecie na remonty świetlic  / śuliki, Wólka Komarowska i Brzeziny/ 
mamy zaplanowane środki w kwocie  140 tys. zł. Dotacji moŜemy otrzymać 125 tys. zł. 
Kosztorysowy  koszt remonty tych świetlic wynosi  290 tys. zł. a pozyskać moŜemy tylko  
125 tys. zł.,  nie ma moŜliwości by zadanie to zrealizować i zapłacić w roku bieŜącym, 
moŜemy zapłacić ok. 40 tys. zł., te 125 tys. zł.  otrzymamy  dopiero po rozliczeniu inwestycji. 
Proponujemy  pozostałą kwotę ująć w budŜecie jako zobowiązanie na rok przyszły. 
JeŜeli z przetargu wyjdzie kwota niŜsza to te 125 tys. zł. i tak otrzymamy a nasze 
zobowiązanie będzie mniejsze. 
Na najbliŜszą sesje przygotujemy  stosowny projekt uchwały. 
 



Wójt Gminy -  co  z drogami do Wisek i Brzozowy Kąt , nie mamy  zaplanowanych środków 
na ten cel, moŜemy wykorzystać środki zaplanowane na drogę w Kolembrodach  a potem im 
uzupełnić. 
Musimy zdecydować czy podejmować remont tych dróg czy teŜ nie. 
Byli dzisiaj u mnie drogowy w sprawie drogi do p. Jasińskiego, w tej sprawie teŜ musimy 
podjąć decyzję, będę rozmawiał na ten temat jeszcze z Panem Starostą. 
Powiem p. Parafiniukowi by skosztorysował  te  drogi. 
 
Skarbnik Gminy -  koszt energii elektrycznej – będzie brakowało nam środków. 
 
Przewodniczący  Komisji -  na okres letni zupełnie wyłączyć oświetleniem uliczne. 
 
Wójt Gminy – uwaŜam, Ŝe w Komarówce naleŜałoby zostawić przynajmniej co drugą lampę. 
 
Pan  Andrzej Kowalczuk – co z samochodem dla OSP Przegaliny DuŜe? 
 
Wójt Gminy – w zasadzie wszystko juŜ  mamy, zestawienie finansowe juŜ skompletowane, 
będziemy ogłaszać przetarg. 
Potrzebujemy teŜ środki  na adaptację 1 pomieszczenia w Przedszkolu,  były one planowane 
ale  zostały zdjęte  a teraz jeŜeli podejmiemy decyzję  o  podziale 5 latków na 2 grupy  to 
musimy przygotować  to pomieszczenie. 
Propozycję przygotujemy na najbliŜszą sesję. 
Jeśli chodzi o  pomniejszenie  o 40 tys. zł. dotacji  na  świetlice wiejskie  to  poszło   do 
wykonawcy przedsądowe wezwanie do zapłaty, sprawa jest trudna , nie jest  zbyt oczywista, 
gdyŜ błąd leŜy po wielu stronach. Globalnie prace się zgadzają ale w rozbiciu na remizy- nie. 
Wykonawca poszedł na skróty przedstawiając  kosztorys powykonawczy. 
Sprawa dla nas  jest kłopotliwa gdyŜ wykonawca nie wykonał prac  na 20 tys. zł. a my 
ponieśliśmy stratę 40 tys. zł., więc naleŜałoby wykazać związek  przyczynowy. 
Płot  na stadionie od strony drogi wymaga remontu i dobrze by było wykonać go przed  
Moto piknikiem. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy  za 2010rok 
stronę dochodów jak  teŜ  i stronę wydatków – dokonując  analizy realizacji. 
Informację  o stanie mienia gminnego. 
Przedstawiła równieŜ  stan zadłuŜenia na 31.12.2010r. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant      Przewodniczący  Komisji 
 
W. Troć           Tomasz Weremczuk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


